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VÁNOČNÍ ZAMYŠLENÍ 

 
Poslední listopadovou neděli jsme vstoupili do 
adventní doby a požehnali adventní věnec – asi 
nejznámější symbol adventní doby. Advent je 
připomínkou onoho historického čekání celých 
generací na spásu. Je také přípravou na 
liturgické slavení Kristova příchodu na svět a je 
výzvou k tomu, abychom tohoto Krista přijali 
do svého nitra, do svých rodin.   

Toto krásné období má množství podob a rovin – od roviny 
čistě komerční po rovinu hluboce duchovní. Advent prožíváme 
různě.  Třebaže pro mnoho lidí nejsou Vánoce svátky církevními,  
přece pro nás všechny mají něco společné – adventní doba je do-
bou zvláštního očekávání: Čekáme na dárky, čekáme na krásné 
pohádky v televizi, na cukroví, na vánoční pohodu a vánoční at-
mosféru, čekáme na půlnoční mši svatou, čekáme na Krista. 
Schválně z toho dělám trochu guláš, protože my lidé jsme různí. 

Advent bychom měli prožívat všude – při bohoslužbách 
v kostele, při čtení z Písma, ale  třeba i v hypermarketu.Boží krá-
lovství není jen tam nebo tam – je mezi námi a myslím si, že je dů-
ležité, abychom si neuvědomovali onu blízkost Božího království 
jen v kostele, ale třeba i před naplněným regály.Vědomí blízkosti 
Božího království totiž mění náš pohled,   nutí nás zkoumat to, co 
děláme, přemýšlet, proč a jak to děláme, abychom pak dokázali 
poznat, od čeho můžeme a od čeho nemůžeme očekávat splnění 
našich nadějí a snů, kde je a kde není Bůh. 

Evangelium první adventní neděle nás vybízí: „Bděte!“  A bdít 
v tom evangelijním smyslu znamená využít svoje možnosti, akti-
vovat to, co v nás dříme. Možná si v adventním čase mnohem sil-
něji uvědomíme, že jsme cosi ve světě a společnosti pokazili. Če-
káme na někoho, kdo slepí všechna rozlomená srdce a narušené 
přírodní zákony. Na někoho, kdo zodpoví naše otázky: Proč to 
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Bůh dopustil? Proč jsme to dopustili my? Co dělat, aby to bylo 
lepší? 

Advent nejsou jen obyčejné čtyři týdny před Vánocemi.  Advent 
je tam, kde se díváme pravdivě do zrcadla vlastních omezení a 
uvědomujeme si, že se navzájem potřebujeme. Advent je stále. A 
tak možná mají v sobě trochu pravdy i ty hypermarkety s vánoční 
výzdobou málem od Dušiček. Ony i my čekáme na své vykoupení. 
 
Přeji Vám všem v těchto adventních a následujících vánočních 
dnech radost a pokoj. 

P. MUDr. Miroslav Malý, vikář 

 

 

SLOVO STAROSTY 
 
 
Vážení spoluobčané,  
 
nejprve bych Vám jménem zastupitelstvem naší obce chtěl podě-
kovat za vysokou účast při volbách do zastupitelstva Středočeské-
ho kraje. Ukázalo se, že si všichni uvědomujeme, jak jsou tyto 
volby důležité. Zatím se stále ještě setkáváme s nejistotou úřední-
ků kraje a potrvá nějaký čas, než se situace na krajském úřadě s 
novou reprezentací stabilizuje. Budoucnost ukáže, zda byla naše 
volba dobrá. V tuto chvíli jsme rádi, že více než 50% volební účast 
čestlických občanů se stává běžnou. Zdá se, že v příštím roce při 
parlamentních volbách budete mít další příležitost vysokou volební 
účast zopakovat.  

Dále Vás chci informovat o tom, že zastupitelstvo obce již 
v srpnu schválilo záměr prodeje pozemku čp. 161/10 o výměře 
4018 m2 za dětským hřištěm sousedícího s bytovkami bývalého 
JZD. Zatím je jisté, že se pozemek nebude zmenšovat o komuni-
kaci, která by umožnila rozdělení na více parcel – bude rozdělen 
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maximálně na dvě parcely pro stavbu dvou rodinných domů. Sta-
novená komise připravuje podmínky prodeje, které mají v prvé řa-
dě předejít spekulacím s pozemky. Při jednání zastupitelstva 17. 
12. 2008 budou podmínky prodeje schváleny a případní zájemci si 
je po tomto datu mohou na OÚ vyzvednout. Znalecký posudek o 
ceně pozemků bude proveden začátkem ledna 2009, protože od 1. 
1. 2009 se očekává změna metodiky výpočtu. Nabídky zájemců 
budou přijímány do 31.1. 2009,. načež bude podle stanovených 
kritérií vybrán kupující. Rychlá úhrada plné ceny bude jednou 
z podmínek prodeje.   
  
Závěrem Vám chci popřát za sebe i za celé zastupitelstvo klidné a 
spokojené vánoce, hodně zdraví, pohody a málo problémů s fi-
nanční krizí v novém roce 2009.  

starosta Stanislav Veselý 
 

Výsledky voleb do zastupitelstva Středočeského kraje 

v Čestlicích 17.-18. října 2008 

číslo Název strany celkem v % 

1 KSČM 13 6,13 

5 Středočeši 3 1,42 

9 Nezávislí starostové pro kraj 14 6,60 

18 Strana zelených 8 3,77 

27 Národní strana 1 0,47 

28 Nejen hasiči a živnostníci pro kraj 0 0,00 

32 Strana zdravého rozumu 0 0,00 

35 Koalice pro Středočeský kraj 7 3,30 

37 SDŽ - Strana důstojného života 1 0,47 

42 Volte Pravý blok - www.cibulka.net 2 0,94 

47 Občanská demokratická strana 92 43,40 

48 Česká strana sociálně demokratická 65 30,66 

53 Dělnická strana  6 2,83 

54 Konzervativní koalice 0 0,00 
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  Celkem platných hlasů 212 100,00 

  Počet osob ze stálého seznamu voličů 406   

  
Počet voličů, kterým byly vydány úřední 
obálky 216   

  Počet odevzdaných obálek 215   

    

 

TÉMA DNE 

 
Několik slov o krizi   

 
Světová finanční krize doléhá do naší obce zatím jenom prostřed-
nictvím médií. A tak mi v předvánočním čase dovolte zamyslet se 
nad krizí, která se nás dotýká mnohem bezprostředněji: nad krizí 
mezilidských a sousedských vztahů. Ve svobodném světě, v jakém 
nyní žijeme, si totiž leckdo svobodu vykládá jako možnost neřídit 
se žádnými pravidly a dělat, co se mu zlíbí. Proto se dnes vztahy 
mezi lidmi tak často vyznačují značnou dávkou bezohlednosti.  

Nedávno jsem navštívil známého v malém švýcarském měs-
tečku nedaleko německých hranic. Jen co jsme se pozdravili, hned 
mě požádal, abych přeparkoval vůz, protože stojí na místě, na ně-
mž je zvyklý parkovat jeho soused. V neděli dopoledne jsme na 
zahradě čistili koberec. Už po pár minutách práce přijelo auto 
místní policie. Policista nás upozornil, že vysavač je hlučné zaří-
zení, pročež rušíme nedělní klid, a udělil nám napomenutí s tím, že 
příště už by nás čekalo správní řízení na místním obecním úřadě 
včetně pokuty. Nejdříve jsem si říkal, že tady bych žít nechtěl. Ale 
po návratu domů se mi to nějak rozleželo v hlavě. Vždyť tady u 
nás neustále naslouchám stížnostem na bezohledné parkování, kte-
ré nerespektuje žádné dopravní značky, natož potřeby druhých. K 
nedělnímu dopolednímu „klidu“ patří řev sekaček a cirkulárek a 
zimní vytápění je jen dalším způsobem, jak – a to doslova a do 
písmene – otravovat život svým sousedům. Někteří očividně topí 
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ledasčím a kouř, který vychází z jejich komínů, je bezmála stejně 
jedovatý jako bojové plyny používané v první světové válce. Na-
mátkou ještě připomeňme pořádání ohňostrojů uprostřed vesnice 
místními podnikateli, ale mohli bychom mluvit o dalších projevech 
chování, které jsou v rozporu s ohleduplností a lidskou slušností. A 
to bych nazval opravdovou krizí.  

Na řešení této krize nepotřebujeme finanční injekce a balíčky 
vládních opatření. Nemusíme pořádat mezinárodní summity, ani 
zvát zahraniční experty. Stačí se ve vánoční atmosféře podívat na 
své sousedy (a na sebe) jinýma očima a říci si: co nechci, aby druzí 
dělali mně, to nesmím ani já dělat druhým. Zameťme si před vlast-
ním prahem – svých domů, ale i svých duší. Dejme si prostý novo-
roční slib: Být ke svým bližním ohleduplnější a tolerantnější.  

Přeji Vám jménem svým i jménem celého zastupitelstva v no-
vém roce hodně zdraví, mnoho splněných přání, málo trápení a 
především dobré sousedské vztahy. 

místostarosta Petr Šachl 

 
 

Představujeme Aquapalace Hotel  
 
Po jarním otevření aquaparku byl 1. prosince 2008 uveden do pro-
vozu i čtyřhvězdičkový Aquapalace Hotel – tím se Čestlice stávají 
známými i na poli cestovního ruchu. Hotel nabízí 231 dvoulůžko-
vých pokojů a suitů, restauraci s mezinárodní kuchyní, Lobby bar, 
konferenční centrum až pro 650 osob, hotelovou podzemní garáž 
se 126 parkovacími místy, nákupní, obchodní a zábavní centrum a 
přímý přístup k aquaparku a k wellness či fitness centru. Přirozené 
prvky a zvolené hnědo-zelené barevné tóny vytvářejí v hotelu 
útulnou atmosféru a pečují o čistý životní styl.  

Nová stezka pro chodce, která umožní hezkou procházku do 
Dendrologické zahrady nebo Průhonic, vede od parkovacího domu 
v Aquvapalace přes poldr upravený jako park a přes nový dřevěný 
most ke kruhovému objezdu. Zřízení cesty bylo po dohodě 
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s firmou Greenvale podmínkou obce pro stavbu nového hotelu. 
Cesta je v provozu, ale na její slavnostní otevření, abychom si 
mohli udělat společnou procházku spojenou třeba s přípitkem, si 
počkáme na lepší počasí. 
 

 
AQUAPALACE PRAHA – 
zajímavý tip na vánoční dárek! 

 
Hledáte nápad na netradiční dárek pro své blízké? Pod stro-
mečkem jim určitě udělá radost dárkový poukaz do Aquapalace ve 
formě vstupenky do Vodního světa, permanentní karty do fitness 
či masáže do SPA  – anebo poukaz připravený přímo na míru Va-
šim požadavkům! 
 
Přehled akcí do konce roku 2008: 
 
Latino pátek s kapelou 
pátek 12. 12. 2008  
18:00 – 21:40 hod. u bazénu vlnobití v Paláci pokladů 
Pravidelná páteční hudební párty v Paláci Pokladů. Připraveny 
jsou i doprovodné soutěže a míchané alkoholické i nealkoholické 
koktejly na našem Korálovém baru. 
Standardní vstupné do Vodního světa. 
 
Vánoční párty 
sobota 13. 12. 2008  
Zábavné odpoledne pro celou rodinu. Ve Vodním světě na vás od 
14:00 do 19:00 hod čekají naši animátoři, kteří chystají bohatý 
program pro děti i jejich dospělý doprovod! Během odpoledne 
proběhne vyhlášení VELKÉ VÁNOČNÍ SOUTĚŽE. 
 
 
Latino pátek s DJ 
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pátek 19. 12. 2008  
18:00 – 21:40 hod. u bazénu vlnobití v Paláci pokladů 
Pravidelná páteční hudební párty v Paláci Pokladů. Hrát pro Vás 
bude DJ Jirka Novák. Připraveny jsou i doprovodné soutěže a mí-
chané alkoholické i nealkoholické koktejly na našem Korálovém 
baru. 
Standardní vstupné do Vodního světa. 
 
Koupání při svíčkách  
sobota 20.12.2008  
Vyzkoušejte relaxaci za tlumeného osvětlení Vodního světa. Od 
20:00 do 23:00 hod. si můžete užít romantiku za svitu svíček, do-
provodu relaxační hudby a s občerstvením formou ovoce a sektu. 
Svou nabídku produktů pro romantické duše  zde bude prezentovat 
firma Romantické pobyty. Během večera platí sleva 20 % na ná-
kup pobytu v privátních saunách. 
Standardní vstupné do Vodního světa.  
Prodloužená otevírací doba! 
 
Předsilvestrovská párty 
pátek 26. 12. 2008  
18:00 – 21:40 hod. u bazénu vlnobití v Paláci pokladů 
Pravidelná páteční hudební párty v Paláci Pokladů. Hrát pro Vás 
bude DJ Jirka Novák. Připraveny jsou i doprovodné soutěže a mí-
chané alkoholické i nealkoholické koktejly na našem Korálovém 
baru. 
Standardní vstupné do Vodního světa. 
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ZÁPISY ZE ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE 
 

 
Zápis č. 23/2008/10 

ze zasedání ZO Čestlice 
ze dne 23. 10. 2008 

 
 
Přítomni: 8 členů ZO, 1 omluven, 4 hosté 
Ověřovatelé zápisu:  Beranová, Zemanová 
 
Bod 1.  Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání, viz zápis 
22/2008/9  
• Obnova činnosti SDH – zatím neřešitelné – úkol trvá  (P. Hof-

man).  
• Stav parkování v ulici K Dobřejovicům – částečně vyřešeno, 

zbývající bude řešeno osobním jednáním - úkol trvá  (P. Hošek). 
• Převedení evidence hřbitova a nájemních smluv na obecní 

úřad – splněno. 
• Akce pro seniory – předběžně přelom listopadu, prosince – 

úkol trvá  (B. Beranová). 
• Vyhláška o veřejném pořádku a údržbě – navrhovanou úpra-

vu nelze dle sdělení Ministerstva vnitra přijmout – problematika 
bude řešena individuálně. 

 
Bod 2. Stavební komise 
• Představení projektu K řeslická–Pitkovická.  
• Informace o stavbách Habrová, Šípková.   
• Oprava kanalizačních vpustí na ulici Obchodní – nutnost 

opravy bude posouzena nezávislým odborníkem. 
• Zvyšovací stanice vodovodu – z důvodu poklesu tlaku vody 

v obci bylo zadáno zpracování studie – ZO bylo informováno o 
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způsobech řešení a rozhodlo pokračovat ve variantě II. – umís-
tění automatické tlakové stanice na návsi.  

• Příprava způsobu prodeje pozemků za dětským hřištěm – sta-
novena komise, která připraví návrh postupu prodeje, ve slože-
ní: Beranová, Diviš, Hošek, Šachl, Veselý. Zajištěním znalce na 
stanovení ceny pozemku pověřen JUDr. Hošek. 

• Žádost o povolení TV reklamy na objektu KIKA firmy First 
Int. – ZO hlasovalo o souhlasu s výjimkou o umístění TV re-
klamy. Žádost byla zamítnuta. Hlasováno: pro 0, proti 7, zdržel 
se 1.  

 
Bod 3. Finanční komise 
• Předložena zpráva finanční komise -  výsledek hospodaření za 

období 1–9/2008. 
• Smlouva o spolupráci při výstavbě exitu 6 se společností RBZ 

EURO REALITY s.r.o. – před hlasováním o podpisu smlouvy 
bude tato předložena k posouzení právní kanceláři. 

• Pronájem obecního fotbalového hřiště TJ Sokol Čestlice - o 
problematice informoval P. Hošek. Byl předložen návrh připra-
vené nájemní smlouvy. Usnesení : Zastupitelstvo schvaluje uza-
vření nájemní smlouvy s TJ Sokol Čestlice a pověřuje starostu 
obce podpisem smlouvy. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

• Schválení žádosti na SROP – výstavba mateřské školy – ZO 
schvaluje žádost o dotaci z Regionálního operačního  programu  
Střední Čechy. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

• Pronájem prodejny na návsi – předložen návrh na uzavření 
smlouvy o nájmu s novým nájemcem Usnesení : ZO schvaluje 
smlouvu o pronájmu obecní prodejny paní Vendišové, Nupaky 
221, a pověřuje starostu podpisem smlouvy.Hlasováno: pro 8, 
proti 0, zdržel se 0. 

• Dotace z projektu obnova venkova – ZO schvaluje podání žá-
dosti o dotaci na „Výsadbu a rozšíření biokoridoru“ na území 
obce. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

• Info o návrhu směny pozemků s Greenvalem.  
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• Stanovení cen vodného a stočného – informace od TSP Průho-
nice a následná diskuze. 

 
Bod 4.  Školská a kulturní komise 
•  Informace o škole, připraví se propagační letáky s informací 

o škole (zajistí B. Beranová). 
 
Bod 5. Různé 
• Rušení stánku EVA Internet – obec byla informována, že  

program EVA a tím i provoz stánku k 31.12.2008 pro obce  
z nedostatku financí končí.  

• Anketa mezi obyvateli – návrh na  provedení průzkumu  potřeb 
a  požadavků občanů.  

• Vyklizení haly za obecním úřadem - termín do 30.11.2008. 
• Dokončení demolice a úklid objektu na pozemku čp.1 – bude 

projednáno s fy DEPA.  
 

 
 

Zasedání č. 24/2008/11 
ze zasedání ZO Čestlice  

ze dne 20. 11. 2008 
 
 

Přítomni: 8 členů ZO, 1 omluven, 2 hosté 
Ověřovatelé zápisu:  Diviš, Šachl 
 
 
Bod 1.  Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání, viz zápis 
23/2008/10  
• Obnova činnosti SDH – neřešitelné – odloženo, p. Hofman ne-

přítomen.  
• Stav parkování v ulici K Dobřejovicům – k ústnímu projedná-

ní budou obesláni vlastníci nemovitostí, u  kterých parkují vozi-



 13 

dla na veřejných komunikacích a brání v průjezdu (odpovídá P. 
Hošek). 

• Vánoční setkání seniorů – termín stanoven na 11. prosince 
2008 – pozvánky budou doručeny písemně. 

• Zvyšovací stanice tlaku vody -  úkol trvá. 
 

Bod 2.  Stavební komise 
• Informace o stavbách Habrová, Šípková – výstavba probíhá.   
• Oprava kanalizačních vpustí – objednáno, opravy probíhají - 

zajišťuje TSP. 
• Navýšení nákladů za vícepráce v ulici Habrová - dle nabídky 

firmy DEPA - zemní práce v ceně 39.619,- bez DPH, prodlou-
žení kanalizačních přípojek a plynovodu v ceně 29.097,- bez 
DPH. Usnesení: Zastupitelstvo souhlasí s navýšením rozpočtu a 
pověřuje starostu k podpisu dodatku ke smlouvě.Hlasováno: pro 
8, proti 0, zdržel se 0. 

• Navrženo dokončení chodníku v ulici Polní – nabídková cena 
bez DPH 49.133,- Kč. Dokončení provede firma DEPA. Usne-
sení: Zastupitelstvo souhlasí s řešením a pověřuje starostu pod-
pisem smlouvy. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 

Bod 4.  Finanční komise 
• Předložena zpráva finanční komise – výsledek hospodaření za 

období 1–10/2008. 
• Uzavření mandátní smlouvy s advokátní kanceláří Růžičko-

vá & Krutílek k právním službám obce. Usnesení: Zastupitel-
stvo souhlasí s uzavřením mandátní smlouvy s advokátní kance-
láří a pověřuje starostu podpisem smlouvy. Hlasováno: pro 8, 
proti 0, zdržel se 0. 

• Smlouva o spolupráci při výstavbě exitu 6 se společností RBZ 
EURO REALITY s.r.o. Posouzeno právní kanceláří. Usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje smlouvu a pověřuje starostu podpisem 
smlouvy o spolupráci. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

• Vodné–stočné: Z důvodu zvýšených nákladů na provoz ČOV a 
pořízení (nákup) vody dochází k navýšení cen od  1. 1. 2009 o 
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10 %. Nárůst je ve shodě s usnesením ZO obce Průhonice. Hla-
sováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

• Rozpočtový výhled na roky 2009-2011. Hlasováno: pro 8, pro-
ti 0, zdržel se 0. 

• Změna rozpočtu č. 3. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
• Převod investorství okružní křižovatky OK1 na společnost 

k.z.  Nupaky, s.r.o. Usnesení: ZO Čestlice schválilo předloženou 
smlouvu o převzetí investorství a pověřuje starostu podpisem 
smlouvy. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

• Informace o dopise od společnosti RBZ – ZO vzalo na vědo-
mí. Jednání budou pokračovat. 

 
Bod 5.  Školská a kulturní komise 
• Projednání výroční zprávy o činnosti ZŠ Čestlice ve školním 

roce 2007–2008 – ZO  ji bere na vědomí a schvaluje (B. Bera-
nová). Hlasovalo: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

• Příspěvek na Mikulášskou oslavu –  ZO souhlasí s předlože-
ným návrhem na poskytnutí finančního příspěvku do výše 
5000,- Kč. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 

 
 

CO SE V OBCI DĚJE 

 
Za Čestlice krásnější 

 
Koncem listopadu zmizelo lešení z pomníku padlých v první svě-
tové válce uprostřed návsi. Restaurátorské práce se kvůli počasí si-
ce nepodařilo dokončit podle plánu, tedy k datu 90. výročí ukon-
čení první světové války, ale jelikož socha na pomníku podle 
záznamů nebyla nikdy restaurována a čas se na ní hodně podepsal, 
zdálo se nám důležitější, aby práce byla odvedena kvalitně a vydr-
žela na dlouhá léta. Restaurována byla nejen socha, ale rovněž 
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sloupky zábradlí byly opraveny a patinovány jako pískovec, aby se 
sochou tvořily jeden celek. Vznikla branka k památníku, plůtek 
dostal nový nátěr a obnovila se výsadba – v návaznosti na blízkost 
Průhonického parku zde byly vysázeny rododendrony a magnólie, 
na jaře přibudou hortenzie a letničky.  

Změnila se i výsadba u sochy sv. Václava tak, aby se více pod-
trhla krása kamene a význam světce. Rovněž okolí kašny bylo 
znova přesázeno vhodnějšími trvalkami, včetně popínavek na zad-
ní části stavby. Za hřištěm na návsi byly vysázeny habry, které vy-
tvoří zelenou kulisu a optický předěl od trafostanice. A konečně na 
travnatém prostranství uprostřed návsi za pomníkem padlých byla 
čerstvě vysazena téměř dva metry vysoká vánoční dánská jedle, u 
níž letos zahájíme každoroční tradici vánočních setkání – na straně 
21 se dočtete víc.  
  Letošní rok jsme věnovali zlepšování vzhledu a pořádku v obci 
velké úsilí a doufáme, že změn si povšiml každý. Bohužel, naše 
snahy se opakovaně setkávají s projevy vandalismu. Věřte nevěřte, 
v samém centru obce, z nedávno renovovaného objektu obecní 
kašny, který je naší chloubou, byla ukradena lavička a při krádeži 
byl poškozen jeden podpěrný sloup. Nad takovými událostmi zů-
stává rozum stát! – Záleží přece na nás všech, jestli si toho, co 
z našich společných peněz budujeme, budeme vážit a jestli – třeba 
větší všímavostí – budeme usilovat o to, aby vše hezké sloužilo 
k naší společné potěše. Anebo zda zůstaneme ke vzhledu obce 
lhostejní, stejně jako k tomu, že někdo používá ukradené čerpadlo 
ze hřbitova, má na zahradě naši lavičku, naše rododendrony nebo 
něco jiného, co mělo sloužit obecnému prospěchu. Možná i tohle 
je téma na vánoční zamyšlení. 

místostarosta Petr Šachl  
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Obchod v Čestlicích 
 
V polovině listopadu byla dočasně uzavřena prodejna na návsi – 
její stav a prodejní doba byly již dlouho nevyhovující. Přesto 
chceme poděkovat panu Novotnému, který prodejnu 10 let provo-
zoval a prodával zde výborné pečivo. Doba však pokročila. Nově 
vybavená prodejna s novou nájemkyní paní Vendišovou je již 
v provozu s delší provozní dobou a snad i rozšířeným sortimentem. 
Prostor prodejny i jejího zázemí je velký a do budoucna nabízí 
mnoho možností – případné rozšíření služeb záleží na vašem zá-
jmu. Přejeme paní Vendišové mnoho úspěchů v obchodě a nám 
všem přejeme dobré služby za přijatelné ceny. 

 
 

Něco o našem Sokolu 
 

Polovinu fotbalového ročníku 2008/2009 máme za sebou a může-
me pomalu začít část sezóny hodnotit. Podle výsledkové tabulky 
se nám příliš nedaří, ale aspoň se podařilo stabilizovat hráčský 
tým. V dnešní uspěchané době je náročné chodit do zaměstnání, 
věnovat se rodině a navíc ještě něco dávat fotbalu. Hráči dojíždějí 
z celého okolí a jsou mezi nimi a příslušníci místní policie, kteří i 
přes nepravidelné služby stabilně docházejí na tréninky.  
 Fotbal má v Čestlicích dlouhou tradici a nelze očekávat, že se 
bude držet stále na výsluní. Hráči přicházejí a odcházejí, někteří ze 
zdravotních důvodů, jiní za lepším fotbalem, ale přesto oddíl stále 
svou soutěž hraje. Bez pár lidí, kteří místnímu fotbalu dávají celé 
srdce, spoustu času a chuť být u toho, by to ale nešlo.  
 V nedávné minulosti měl čestlický Sokol i žákovské mužstvo, 
které svou soutěž vyhrálo, ale pro nezájem dětí a rodičů byli malí 
kluci ze soutěže odhlášeni, neboť v deseti letech se soutěž hrát ne-
dá. Nad fotbalem zvítězila lenost a počítačové hry. Někteří 
z žákovského mužstva přešli na hostování do okolních klubů a hra-
jí v Průhonicích, v Říčanech, ale i ve vyšší soutěži na Hájích. Bu-
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deme v budoucnu rádi, když se tito hráči vrátí do našeho mužstva a 
pomohou opět pozvednout náš tým.  

Rádi bychom opět měli mládežnické družstvo. Nejsme 
uzavřený kolektiv a přivítáme mezi sebou jak další hráče, tak dob-
rovolníky pro práci s mládeží, kteří by klubu věnovali svůj čas. 
Případní zájemci mohou kontaktovat pana Hlavatého na tel. 602 
346 038. 

 
Konečná tabulka podzimní části soutěží po 13. kole:  

TTTAAABBBUUULLLKKKAAA      

Rk. Tým Zápas + 0 - Skóre Body (Prav) 

1. Přišimasy 13 10 2 1 49 : 12 32 (14) 
2. Dobřejovice B 13 9 2 2 40 : 11 29 (8) 
3. Křenice 13 8 1 4 40 : 15 25 (4) 
4. Šestajovice 13 7 2 4 22 : 16 23 (5) 
5. Škvorec B 13 7 2 4 22 : 20 23 (5) 
6. Nehvizdy B 13 5 6 2 23 : 17 21 (0) 
7. Babice 13 5 5 3 23 : 25 20 (-1) 
8. Doubek  13 5 3 5 23 : 23 18 (0) 
9. Pacov B 13 5 0 8 21 : 32 15 (-6) 
10. Čestlice 13 3 3 7 10 : 26 12 (-9) 
11. Struhařov A 13 4 0 9 22 : 41 12 (-6) 
12. Doubravčice 13 3 2 8 11 : 32 11 (-10) 
13. Radošovice B 13 2 3 8 20 : 41 9 (-9) 
14. Vyšehořovice B 13 2 1 10 18 : 33 7 (-11) 

 
Nejsme ale jenom sportovní klub, snažíme se pořádat nebo spo-
lupořádat i kulturní akce v naší obci. V příštím roce nás čekají tyto 
akce, na kterých se bude Sokol Čestlice podílet:  

 
31. 1. tradiční sportovní zábava netradičně v Popovičkách 
21. 2. masopust 
30. 5. dětský den & večerní zábava s hudbou p. Bezoušky 
27. 6. tradiční čestlický fotbálek muži vs. ženy  

 
Martin Diviš 
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Získáme dotaci na mateřskou školu? 
 
Máme podanou žádost na získání dotace s Krajského regionálního 
programu na výstavbu mateřské školy. V této výzvě je podáno cel-
kem 40 projektů v celkové hodnotě 786 153 419 Kč a přislíbeno 
bylo 180 000 000 Kč – jaké máme šance na získání dotace si kaž-
dý dokáže spočítat. Náš projekt je velice dobře zpracován s pomo-
cí externího poradce, z naší strany se na něm podíleli zejména pá-
nové Svoboda a Šachl. Věříme si, ale bohužel nesplňujeme jeden 
podstatný parametr, a to nárůst počtu trvale přihlášených obyvatel 
v posledních letech, ačkoli k němu prokazatelně došlo. Je to pro-
blém všech obcí v okolí Prahy – obyvatelé jsou trvale hlášeni 
v Praze, ačkoli bydlí v obci za Prahou a zde čerpají veškeré výho-
dy. Trvale tak snižují příjem do obecního rozpočtu, aniž by do něj 
přispívali, a ostatní občané na to doplácejí.  

 
 

 
Novinky z EVY 

 
K poslednímu prosinci letošního roku přechází provoz projektu 
EVA na ekonomickou bázi. Pro obec to znamená odkup stánku pro 
veřejný internet a hrazení veškerých nákladů spojených s jeho pro-
vozem. Jinými slovy, obec nyní bude hradit připojení na internet, 
údržbu a případné opravy stánku. Bohužel, s úklidem stánku už má 
pí Kubíčková, která uklízí pro obec, bohaté zkušenosti: stánek 
EVA, v němž je zákaz kouření, je pravidelně plný vajglů a někte-
rým jedincům slouží jako odpadkový koš, ba dokonce jako veřejný 
záchodek… – Mnozí jste si již zvykli na praktické SMS zprávy s 
užitečnými aktuálními informacemi z obce. Služby rozhlasu EVA 
mohou sloužit jenom přihlášeným – registrace je nadále možná na 
obecním úřadě nebo na www.naseeva.cz . 
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Urnový háj a rozptylová loučka 
 

 
 
Slavnostní otevření nově vybudovaného urnového háje a rozptylo-
vé loučky s účastí občanů a hostů  proběhlo 11. října 2008. Místo 
bylo vysvěceno P. Miroslavem Malým.  
 
V naší obci tak mohla být připevněna další informační cedul-
ka:  
 

�                                                                                             � 
Urnový háj a rozptylová loučka byly vybudovány z prostředků 
obce v letech 2005–2008 jako rozšíření stávajícího hřbitova 
z roku 1902 a urnového háje z roku 1980. (Původní hřbitov ko-
lem kostela byl zrušen roku 1876.) 
�                                                                                            � 
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POZNAMENEJTE SI  

DO KALENDÁŘE 
 

 

Sousedské setkání u vánočního stromku!! 
 
Zveme všechny čestlické občany  k vánočnímu 
přípitku  u  rozsvíceného vánočního stromku na 
návsi. Připíjet se bude horkým punčem a pokud  
přinesete ochutnávky domácího vánočního cukroví, vytvoříme si 
v Čestlicích novou tradici a pravou vánoční atmosféru už v neděli 
14. 12. Přijďte v 16 hodin vánočně po sousedsku pookřát! 
 
 
 
 
 

Dětský folklorní soubor  

Vonička   
       
   

 
Vystoupení v prosinci, která ještě  stihnete:   
pátek 12. 12.: vystoupení na Pražském Hradě „Děti dětem“ –  

                     sraz v 11:30 u pódia na náměstí U sv. Jiří 
středa 17. 12. v 16:30: Staroměstské náměstí  
sobota 20. 12. v 10:00: skanzen Kouřim   
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Bohoslužby o Vánocích 2008 
 

Farnost/duchovní správa/klášterní kostel: ČESTLICE 
 

Datum Den Čas Poznámka Kostel 

24. 12.  
 středa 

VIGILIE 

NAROZENÍ PÁNĚ 
22.30 
24. 
00 

Mše sv. 
„Půlnoční mše sv.“ 

Narození P. Marie - Průhonice 
Sv. Prokop - Čestlice 

25. 12.  
čtvrtek 

SLAVNOST 

NAROZENÍ PÁNĚ 
8.30 
10. 
45 

Mše sv. s koledami 
Mše sv. s koledami 

Sv. Prokop - Čestlice 
Narození P. Marie - Průhonice 

26. 12.  
pátek 

SVÁTEK  
SV. ŠTĚPÁNA 

9.00 Mše sv.  
s provedením Rybovy mše 

„Hej mistře“  

Sv. Prokop - Čestlice 
 

28. 12.  
neděle 

SVÁTEK  
SVATÉ RODINY 

8.30 
10. 
45 

Mše sv. 
Mše sv. 

Sv. Prokop - Čestlice 
Narození P. Marie - Průhonice 

31. 12.  
středa 

ZAKONČENÍ 

OBČANSKÉHO 

ROKU  

16.00 Mše sv.  
k ukončení občanského ro-

ku 

Sv. Prokop – Čestlice      
 

1. 1  
čtvrtek 

SLAVNOST 

MATKY BOŽÍ 

PANNY MARIE, 
NOVÝ ROK 

10.00 Mše sv. 
 

Sv. Prokop - Čestlice 
 

4. 1.  
neděle 

2. NEDĚLE  PO 

NAROZENÍ PÁNĚ 
8.30 
10. 
45 

Mše sv. s koledami 
Mše sv. s koledami 

Sv. Prokop - Čestlice 
Narození P. Marie - Průhonice 

6. 1.  
úterý 

SLAVNOST 

ZJEVENÍ PÁNĚ 
18.00 Mše sv. Sv. Prokop - Čestlice 

 

 
 
 
 

INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU 
 
Těžba dřeva v Remízu 
Na pokyn lesního hospodáře je opět nutno v obecní části Remízu 
vykácet asi 20 stromů napadených kůrovcem. Sraz zájemců o sa-
motěžbu dřeva je v sobotu 20.12. 2008 v 10.00. Za účasti ing. 
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Štveráčka budou stromy mezi jednotlivé zájemce rozděleny a 
označeny. Cena dřeva činí opět 50 Kč/m3 a platbu je třeba provést 
na obecním úřadě před započetím těžby. Dřevo je nutno vytěžit 
nejpozději do konce února 2009, následně zájemci o těžbu prove-
dou úklid a spálení větví.    
 
 
Hřbitov – inventura hrobových míst 
Veškerá agenda spojená s provozováním hřbitova přešla nově na 
obecní úřad. V současné době se provádí kontrola všech smluv a 
inventura hrobových míst. Předpokládáme, že postupně budeme 
vyřizovat přijaté žádosti a rozesílat upomínky za nezaplacené hro-
by, pokud dohledáme adresy příslušných nájemců. Rád bych vy-
zval občany, kteří mají pronajaté hroby a vlastní příslušné doklady, 
aby se dostavili na obecní úřad k úhradě dlužních poplatků nebo k 
jejich kontrole. Poplatky je možné uhradit v úředních hodinách, 
případně i mimo úřední hodiny v úterý nebo ve čtvrtek, nejlépe po 
telefonické dohodě. Informujte i své známé z okolních obcí, kteří 
mají na čestlickém hřbitově hroby. Minimálně do 31. 3. 2009 ne-
počítáme se sankcemi za dlužní poplatky nebo s rušením nezapla-
cených hrobů. 
 
 
Jak jsme třídili bioodpad 
Odvoz bioodpadu jsme zvládli vcelku úspěšně. Děkujeme všem 
občanům, kteří svoz bioodpadu pochopili správně a disciplinovaně 
plnili kontejnery pouze listím a větvemi, dokonce mnohdy odpad 
udusávali, aby mohly být kontejnery maximálně využity. Pouze 
jeden z našich spoluobčanů v nestřeženém okamžiku vyhodil do 
kontejneru na bioodpad pohovku…  
Abychom předešli podobným „omylům“, kontejner na mimořádný 
sběr velkoobjemového odpadu, který proběhne po Vánocích ve 
dnech 14. –16.1 2009, bude stát na parkovišti u obecního úřa-
du. 
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Anketa v lednu 
Jak přijímáte změny v životě obce? Co byste změnili vy sami? Ja-
ké problémy vás trápí nejvíc a jaké máte nápady k jejich řešení? 
Co v životě obce postrádáte,  co se vám líbí a co nelíbí  – na to 
všechno se vás bude ptát dotazník, který  právě připravujeme a 
který na konci ledna naleznete ve svých schránkách. Vyplnění 
dotazníku může být pro vás příležitostí ovlivnit fungování obce a 
podílet se na jejím rozvoji – vaše názory nás zajímají a k dobrému 
vedení obce je potřebujeme znát. Anketa bude anonymní a dobro-
volná, ale pro naši představu o smýšlení, postojích, spokojenosti či 
nespokojenosti občanů  bude  velmi cenná. Výsledky ankety  zve-
řejníme v jarním čísle Čestlického občasníku. Věnujte prosím an-
ketě pozornost i vy, kteří se jí nehodláte zúčastni – možná uvidíte 
svoji obec jinýma očima! 

zastupitelstvo obce 
 
 
Důležitá telefonní čísla  
112 SOS 
150 hasiči 
155 záchranná služba 
158 policie 
156 městská policie 
1180 informace tel. čísla 
 
272 680 357 policie Čestlice 
272 680 968 hasiči Čestlice 
323 637 197 pošta Dobřejovice 
 
Adresa obecního úřadu 
Pitkovická 17      
251 01 Čestlice 
 
Tel. : 272 680 707 
Fax : 272 680 909 
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e-mail: ou.cestlice@volny.cz 
www.cestlice-obec.cz 
 
Úřední hodiny: 
Pondělí 8 – 12 13 – 16 
Středa  8 – 12 13 – 16  
                17 – 21 přítomni zastupitelé  
 
Obecní knihovna:  
Pondělí  15– 16 
 
 
Zasedání zastupitelstva jsou veřejná! 
 
 
 
 

!               Krásné vánoční svátky 
 a šťastný nový rok 2009! 

 
 
 
 
 
 
 
Redakční zpracování a příprava k tisku: Ivana Nováková  
Tisk: A. R. Garamond s. r. o., Kosmická 537, 140 00 Praha 4 


